
O delu horjulskih upokojencev
Pričujoči zapis je pravzaprav kronika dela naše-

ga društva v preteklem letu. V mesecu januarju
smo pobirali članarino in vzajemno samopomoč,
ki je glavni vir našega dohodka. Ob dnevu žena
smo organizirali proslavo, tistim ženam, ki se je
niso mogle udeležiti pa smo poslali čestitke.
V mesecu aprilu smo sodelovali pri očiščevalni
akciji naše vasi, ki jo vsako leto organizira KS in
vaški odbor. Na prvi izlet smo se odpravili 31.
maja in sicer v Maribor in Ptuj. Ob 25-letnici
horjulske krajevne skupnosti smo imeli 3. junija
krajevni praznik, katerega smo se upokojenci pol-
noštevilno udeležili, s seboj pa smo prinesli tudi
prapor. Z navdušenjem smo prisluhnili slavnost-
nemu govorniku - našemu rojaku Janezu Stanov-
niku ter lepemu kulturnemu programu.

Prav lepo smo obeležili tudi teden upokojencev
v septenlbru. Imeli smo slavnostno sejo odbora,
balinarji pa so se pomerili med seboj in na Brezo-
vici dosegli šest mest med 12 sodelujočimi ekipa-
mi. Tudi kolesarji so se trudili, saj so jih izleti
vodili v Podpeč, Ligojno, Vrhniko, Dobrovo,
Brezje, Polhov Gradec in še kam. Zaključili pa so
na Verdu pri Vrhniki.

9. oktobra smo bili na potepanju po Gorenjski.
Iz Pokljuke, kjer smo si ogledali prečudovit spo-
menik padlim borcem, smo pot nadaljevali proti
Bohinju, si ogledali slap Savico, se mimo Bieda
odpeljali v Begunje, Vrbo in Brezje. Naši člani se
izletov radi udeležujejo in avtobus s 50 sedeži je
kar prehitro poln.

Družabno srečanje vseh upokojencev smo orga-
nizirali 20. septembra in bilo je že sedmo po vrsti
- torej tradicionalno. Prijavilo se je 110 članov,
povabili pa smo tudi druge organizacije in dru-
štva, KS in šolo, kjer se je srečanje tudi odvijalo.
Folklorne skupine nižjih razredov so pripravile
lep kulturni program v katerem so sodelovali tudi
harmonikarji iz glasbene šole. In koliko so si imeli
povedati naši upokojenci, saj so prišli kar iz enaj-
stih vasi naše krajevne skupnosti.

Ob novem letu smo obdarili in obiskali 38 naših
ostarelih in bolnih članov. Tako smo preživeli leto
1988. Bili so to glavni dogodki, drobne probleme,
ki so sproti nastajali, pa smo reševali na rednih
mesečnih sejah vselej v prid našim upokojencem.
Redno vodimo evidenco naših članov. Tako je
v našem društvu vpisanih 219 članov od katerih jih
72 plačuje vzajemno samopomoč, lani smo spreje-
li 17 novih članov, trije pa so nas za vedno zapusti-
li. Jubilantom redno pošiljamo čestitke.

Ob koncu naj se zahvalim vsem krajanom Hor-
jula,vsem društvoin, KS in osnovni šoli, ki so nam
vse leto pomagali. Se posebna zahvala za denarno
pomoč je namenjena ZDU Vič-Rudnik in ZDU
Slovenije ter odborom za plan in finance skupšči-
ne SPIZ,ki se nenehno trudi in skrbi za naše
pokojnine, da ne bomo lačni in da bomo na
toplem preživeli zimo.

Z rahlo zamudo voščimo vsem Srečno novo
leto.

Za društvo upokojencev zapisala
FRANCKA VRHOVEC


